

Webinar 1: Legislation on Circular Economy in the Agri-food Sector in the Mediterranean/ *Législation sur l'Économie Circulaire au Secteur Agroalimentaire dans la Méditerranée*

Information/ *Information*

Date : 21st June, 2024. From 9 :30 to 12 :00 / 21 juin, 2024. 9 :30 – 12:00

Location/ Plateforme : Online Platform / Plateforme On-line

Cost/ Coût: Free / Gratuit

English:

Are you an agri-food company who wants to know how to apply circular economy to your activity? Would you like to know the regulations in place in Europe, Spain and France?

Circular economy aims to preserve the value of resources for as long as possible, transforming the concept of waste as we know it. This system enables companies to face environmental and social challenges and represents a business opportunity for companies in many sectors, such as the agri-food sector.

In this online session, organized within the framework of the European project CESAM (Circular Economy and Sustainable Solutions for the Agri-Food Sector in the Mediterranean), you will learn about the regulations applicable to the agri-food sector in relation to circular economy, both in Europe, and specifically in Spain and France.

You will also learn about the regulatory framework applied to production methodologies and resource reuse, such as the reuse of water and packaging, in Mediterranean countries and within the European framework.

In addition, you will have the opportunity to learn more about the European CESAM project and its cascade funding mechanism.

Don't miss out on this session to answer all your questions about how to apply the circular economy to your agribusiness.

Link to sign up: https://agenda.accio.gencat.cat/inscripcions/-/inscripcio/2024/06/21/e7-4mt50sqM9nz_z85jUAA/normativa-aplicable-al-sector-agroalimentari-en-relacio-amb-leconomia-circular-al-mediterrani-la-ue-juny-2024/?lang=ca_ES&portal=accio

With the collaboration of / Avec la collaboration de:



Fem avui l'empresa del demà



Co-funded by the European Union

Français:

Êtes-vous une entreprise agroalimentaire et souhaitez savoir comment appliquer l'économie circulaire à votre activité ? Souhaitez-vous connaître la réglementation en vigueur en Europe, en Espagne et en France ?

L'économie circulaire vise à préserver la valeur des ressources le plus longtemps possible, en transformant la notion de déchets telle que nous la connaissons. Ce système permet de faire face aux défis environnementaux et sociaux et représente une opportunité pour les entreprises de nombreux secteurs, comme le secteur agroalimentaire.

Dans cette session en ligne, organisée dans le cadre du projet européen CESAM (Économie Circulaire et Solutions Durables pour le Secteur Agroalimentaire dans la Méditerranée), vous découvrirez la réglementation applicable au secteur agroalimentaire en relation avec l'économie circulaire, dans le cadre européen et aussi spécifiquement en Espagne et à la France.

Vous découvrirez également le cadre réglementaire appliqué aux méthodologies de production et à la réutilisation des ressources, comme la réutilisation de l'eau et des emballages, dans les pays méditerranéens et dans le cadre européen.

De plus, vous aurez l'occasion d'apprendre sur le projet européen CESAM et son mécanisme de financement en cascade.

Ne manquez pas cette session pour répondre à toutes vos questions sur la manière d'appliquer l'économie circulaire à votre agro-industrie.

Lien pour s'inscrire : https://agenda.accio.gencat.cat/inscripcions/-/inscripcio/2024/06/21/e7-4mt50sqM9nz_z85jUAA//normativa-aplicable-al-sector-agroalimentari-en-relacio-amb-leconomia-circular-al-mediterrani-la-ue-juny-2024/?lang=ca_ES&portal=accio

With the collaboration of / Avec la collaboration de:



Fem avui l'**empresa** del demà



Co-funded by
the European Union